

"I want you to notice the animals. They are all hearing the frequencies of the crafts... Nature is your clue" —NEIOH (2017)

'A miles-long cluster of dolphins has been filmed off the coast of California, forming an unusual "super pod" (ABC7 News)

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1886064149379301822

"我要你注意动物。他们都听到了飞船的频率…自然是你的线索"——NEIOH(2017)

一群长达数英里的海豚在加利福尼亚海岸被拍摄下来,形成了一个不寻常的"超级鱼群"(ABC7新闻)

·克里斯·布莱索(Chris Bledsoe)告诉 肖恩·莱恩(Shawn Ryan),根据遥视 者的说法,耶稣可能会在2026年复活节 回归, 这里有很多东西需要解读。 转变、5D扬升和《圣经》中的"被提" 都是一回事。耶稣的回归就是昴宿星人

也是人类的基因父母。 耶稣说, 我们将被带到一个为我们准备

和银河联邦的回归,他们是光之天使,

好的地方,并被改变(新地球,希恩)。 这是银河联盟的一个计划,目的是让那

些准备好的人升天。

萨南达长老

因为我们是体验短暂人类经历的灵魂, 所以,回归的并不是被称为耶稣的那个 人类。作为耶稣而活的昴宿星人耶洛因 萨南达才是回归者。 萨南达长老是梅洛普的领袖,他化身为 地球上的灵魂,带来了关于"内在之神 的高级教义,并告诉我们可以创造奇迹。 天国之父 上帝是万物之源。这就是耶稣所教导的 爱的上帝。耶稣听到的对他说话的声音, 是他的精神向导,伊凯长老。伊凯领导 着泰格塔和银河联邦,是决定扬升何时 发生的人。 有些人很难以不同的方式接受这些观点 但这正是扬升后才会全面公开的原因。

人类必须摆脱过时的信仰。 遥视 昴宿星人告诉我们,现在活着的几代人 都将经历它。虽然我个人相信我们已经

非常接近了,但我也明白,知道日期会

保持希望,但不要让具体日期分散你的

让人过于分心。

伊凯长老有能力阻止任何人类干涉或知

注意力。

not even the angels of heaven, nor the Son, but the Father alone. ³⁷ For ^[a]the coming of the Son of Man will be just like the days of Noah. ³⁸ For as in those days before the flood they were

36 "But about that day and hour no one knows,

as in those days before the flood they were eating and drinking, marrying and giving in marriage, until the day that Noah entered the ark, ³⁹ and they did not ^[b]understand until the flood came and took them all away; so will the coming of the Son of Man be. ⁴⁰ At that time

flood came and took them all away; so will the coming of the Son of Man be. 40 At that time there will be two *men* in the field; one will be taken and one will be left. 41 Two women will be grinding at the mill; one will be taken and one will be left.

'Chris Bledsoe tells Shawn Ryan, according to remote viewers, Jesus may return Easter

2026'
There's a lot to unpack here.

The Shift, 5D Ascension and the Biblical Rapture are all the same. The return of Jesus is the return of Pleiadians and Galactic

Federation, who are the angels of light and

genetic parents of humanity. Jesus said we'll be taken to a place prepared for us and changed (New Earth, Sheen). This is a plan by Galactic Federation to allow those who are ready, to ascend. Elder Sananda Because we're souls having brief human experiences, the human called Jesus isn't the one returning. The Pleiadian Elohim who lived as Jesus, Sananda, is the one returning. Elder Sananda, leader of Merope, is the soul who incarnated on Earth to bring higher teachings about 'God within' and show us we can perform miracles.

The Father in Heaven

God is the Source of all that exists. This
is the God of love that Jesus taught. The

Spirit Guide, Elder Ikai. Ikai leads Taygeta and Galactic Federation and is the one who decides the moment of the Shift.

voice Jesus heard speaking to him was his

It will be hard for some people to accept these ideas in a different way, but this is exactly why the Shift is necessary for full

disclosure. Humans must be freed of

Remote Viewing

outdated beliefs.

Pleiadians tell us that the generations alive

now are the ones who will experience it.

While I personally believe we are VERY

would be too distracting.

Elder Ikai has the ability to block any
humans from interfering with or knowing

close, I can also see how knowing a date

his plans. The Government cannot remote view the moment of the Shift. Stay hopeful but don't let specific dates distract you.

but don't let specific dates distract you.

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1886

783149637820899

2025.2.4 1

Kab

Humans already have basic cloaking tech so imagine what beings billions of years more advanced can do.

There are already crafts and motherships over our cities and bases in our mountains and oceans.

There are no accidental sightings. Each one is leading us closer to the Shift.

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1893412648332529764

X (formerly Twitter)

Kab (@Kabamur_Taygeta) on X
Humans already have basic cloaking tech so imagine what beings billions of years more advanced can do....



Kab

人类已经有了基本的隐形技术,所以想象一下比他们先进几十亿年 的生物能做什么。

已经有飞船和母舰在我们的城市上空,在我们的山脉和海洋中的基地

没有偶然的目击事件。每一个都带领我们更接近转变。

2025.2.23

{"没有偶然的目击事件。每一个都带

领我们更接近转变。"

H:不要忘记抬头仰望,光明就在我们上

方。}

I Am Increasing The Frequency From Sheen To Earth And This Will 我正在增强从希恩到地球的频率,全世界都将感受到。 Be Felt Worldwide. 请记住,终究只有一个意识和精神。你们正站在永恒中的此刻,光之表 Remember That There Is Ultimately One Consciousness And Spirit. You Are Pinpoints Of Light Expressing In A Moment Of Timelessness. 达的顶点。 This Frequency Will Touch The Liquid Crystal Within Each Body And Many Downloads Will Be Sent. 这个频率将触及每个人体内的液晶,会发送大量下载。 I Am Currently In BASK With AKATU And Vortexes Throughout This 现在,我和阿卡图 (AKATU) 正在巴斯克 (BASK, 注:银河联盟在塞 Area Will Increase In Frequencies And Be Felt By Animals And People To Assist In Their Daily Lives. 多纳的地球最大基地),这个地区的涡漩频率将会增加,动物和人类都 能在他们的日常生活中感受到。 Be At Peace! Go Within And Communicate With Higher Beings That Have Arrived In Great Numbers! I Will Meet You There! 保持平静!走进内在,与大量到来的高等存有交流!我们在那里见! EN EEKE MALEA! I Love You So! 恩溢满爱! I Am ELDER IKAI-Chief Commander Galactic Federation 我如此爱你们! 我是伊凯长老 https://x.com/FamilyofTaygeta/status/1893708672653746360 银河联盟总指挥 2025.2.24

伊凯长老, 2025.02.23

地球上的所有灵魂们, 你们好!

本文非常简短, 但它会给很多人带来安慰和兴奋!

2025.2.24

Kab

ELDER IKAI

Greetings To All Souls On Earth!

Excitement To Many!

This Is A Brief Communication That Will Bring Comfort And

{H:今年2月的大觉醒,伊凯长老增强 了从希恩到地球的频率,"这个频率将

触及每个人体内的液晶,会发送大量了

载"

卡柏, 2025年2月23日



WHERE WE RE GOING WE WON I NEED MEDDEDS AND NESARA

提醒一下,转变(扬升)将使医疗床和奈萨 拉之类的话题变得无关紧要。

我们即将获得的,远不止是分发的钱财和隐

秘的技术。

我们将得到所有问题的答案、超人的能力, 将不再有疾病和死亡,还会有神一样的盟友, 向我们展示宇宙。

如果我关于"没有白帽子来拯救我们"的说

法是错的,那么,受损的仅是我的信誉,而

你们每个人都是赢家。

但如果我是对的,而且情况如昴宿星人所说, 在大转变之前会变得更糟,那么,那些尚未

在人特支之朋会支付史帽,那么,那些同不做好准备的人,将会遭受不必要的痛苦。

请明智一点,做好准备。不要等人来救你。 光明来临之前将是最黑暗的。当它发生时, 你就会知道。



Just a reminder, the Shift (ascension) will make

topics like medbeds and Nesara irrelevant.

We're about to receive much more than financial handouts and hidden technology.

The answer to every question, superhuman abilities, no sickness or death, and god-like allies who will show us the universe. If I'm wrong about white hats coming to save us, only my credibility suffers and everyone wins. But if I'm right, and things get much worse before the Shift as Pleiadians say, then those who aren't prepared will suffer needlessly. Be wise. Be prepared. Don't wait to be rescued. It will be darkest before the light. When it happens, you will know. https://x.com/Kabamur Taygeta/status/189377416 6043848934 2025.2.24 {H: 在扬升前做好准备, 内在的平静是你我 暴风雨中的风眼,回归内在。内在的重建帮助我们以光明的临在度过至暗时刻。

"在大转变之前会变得更糟,那么,那些尚未做好准备的人,将会遭受不必要的痛苦。请明智一点,做好准备。不要等人来救你。
光明来临之前将是最黑暗的。当它发生时,你就会知道。"}